

Afdelingsbestyrelse
Afdeling 49, Sophieholmen 6-8



Bestyrelsesmøde den 15. maj 2020 kl. 13,

Hos Erik, Sophieholmen 8, 1 th

Deltagere: Erik Lagerberg, Johnny Dalgaard Hansen, Lene Hatt, Lena Hallberg (suppleant)

Referat:

1. Dagsorden godkendt
2. Referat fra mødet den 14. marts godkendt
3. **Siden sidst**

- Johnny er nu bestyrelsesmedlem, Lena er 1. suppleant. Johnny deltager i Repræsentantskabsmødet den 10. juni kl 17.
- Aftale med Marina Villa om, at de benytter vores affaldsplads og de betaler en ekstra pap-container og ekstra restaffaldscontainer. Vi sætter et opslag op med orientering til beboerne.
- Marina Villa har ikke kunnet indgå en aftale med Bülow om licens til 4 parkeringspladser. Vi har fået afslag på at få 1-times parkering med licens til beboerne i 6-8 til at parkere hele døgnet.

4. DV møde 20

- *Emhætter* - er vedtaget af afdelingsmødet og vi er enige om at sætte det i gang nu.
- *Forskønnelse af containerområde*. Kommunen skal bygge et hus til containerne. Vi spørger om ikke ejendomsfunktionærerne kan lave en lille trævæg i enden af containerpladsen op mod facaden, så de nederste beboere ikke skal se lige ind i containerne og det betales over ejendommen
- *Hovedindgangsdøre utætte*. Det er i sær i nr. 6 det er helt galt. Bør udbedres både af miljøhensyn, kulde i trapperummet og for at det ikke suser ind gennem beboernes egne hoveddøre
- *Etagenumre*. Der skal være møde med Sivager og ejerforeningen sidst i maj. NU vil vi gerne have de etagenumre - helst malet som store tal på væggene (når trappegangen er malet 2. gang som lovet)
Gulvene er alt for bløde, alt laver mærker i dem. De reparationer af hjørne på gulvbrædder, der er foretaget, er blevet meget grimme, så hjørnerne er blevet sorte plamager, hvor alt sætter sig.
- *Cykelstativ til 3 cykler* beder vi om foran ved nr. 8. Der er store pladsproblemer i cykelkælderen. Ejerforeningen tager det op på næste møde.

Sophieholmen 6-8 skal være et dejligt sted at bo * med godt sammenhold *med godt naboskab *socialt samvær *fælles aktiviteter og arrangementer.

Samtidig skal afdelingen være nydelig og pæn udenfor og i opgangene - gerne med et grønt udtryk omkring husene.

5. **Repræsentantskabsmøde**

- Vi tilmeldes alle 3 - Johnny kører

6. **Afdelingsmøde**

- Fastsat den 25. august kl 16. Fiskeriforeningens lokale er for lille. Vi prøver at spørge Motorklubben om vi kan leje deres lokale. Rigtig svært, hvis vi skal længere væk. Så er der fare for, at folk ikke kommer. Taler med Lis Bentin om evt. andet lokale. Udendørs??? Vi er 23.
- Valg af formand. Erik genopstiller
- Johnny vil være på valg som bestyrelsesmedlem. Johnny genopstiller
- Valg af suppleanter. Lena genopstiller - der er andre, der er interesseret.
- Fortæring. Vi får tapas fra Kikko

7. **Næste møde den 23. Juni kl 11 hos Lena**

Afdelingsmødeforberedelse

- Formandens beretning
- Forslag til afdelingsmøde skal være inde senest den 10. august

Efterårsfest i motorbådsklubben, når sejlsæsonen er slut. Slut oktober (24-31.10 - 7-14.11) - start november. Dorthe som havde lovet at lave mad, finder vi ud af hvem er ved at spørge Bente Olsen.

Med venlig hilsen

Erik Lagerberg, afdelingsbestyrelsesformand